

Let your NBO Visa credit card take you to the FIFA World Cup™, thanks to Visa

Period: From 15 May – 20 August 2022

Eligibility:

- Only NBO Staff who are Visa credit cardholders and use their credit card during the campaign period are entitled to enter the draw.
- Staff who applies for a new Visa credit Card and activate it will have one extra chance to enter the draw.
- For Every OMR 20/- NBO staff will get 1 chance to enter the draw.
- Only Oman NBO Staff and their supplementary cards are eligible for this draw.
- All other credit cards, Debit, Badeel prepaid, Corporate cards/Tijarati/Muzn and UAE NBO staff Cardholders are not eligible for this draw.

Terms and Conditions:

1. Staff must do at least 1 transaction with minimum amount OMR 20/- with his Visa Credit Card to enter the draw.
2. For Every OMR 20/- NBO staff will get 1 chance to enter the draw.
3. New Visa credit card application during the campaign period will get 1 extra chance if the card is activated and used.
4. Not applicable on cash withdrawal transactions, government, and charity transactions.
5. One winner will be chosen from eligible staff through a draw system.
6. The campaign starts on Sunday 15 May 2022 at 00:01 a.m. and will end on Saturday 20 August 2022 at 23:59 p.m.
7. The prize consists of Package for two (2) to attend one FIFA World Cup Group Stage Match.
The package includes:
 - 2 Economy Class flights from Oman to Qatar
 - 2 nights/3 days' hotel accommodations (5-star) for two persons
 - Airport transfers in Doha
 - Daily breakfast
 - One (1) FIFA World Cup Qatar 2022™ Match with Pre-Match Hospitality
 - Transportation to/from FIFA World Cup™ Match
 - Meals at the hotel (excluding room service)
 - Guest amenity/gift - \$400 USD value per package
 - Visa Everywhere Lounge
 - Visa Concierge located at the hotel
 - Visa Event, Medical and Security support staffPackages Exclusions:
 - Any meal, event and/or activity outside of the scheduled program itinerary
 - Hotel incidentals (e.g. phone, mini-bar, laundry, etc...)
 - Any applicable taxes.
8. The draw will be conducted on 25 August 2022 and the winner will be notified by telephone, SMS, E-Mail, or letter.
9. If the winner cannot be contacted, do not claim/accept the prize within Five (5) days of notification, NBO reserve the right to withdraw the prize from the winner and randomly choose a replacement winner through the draw system.
10. No cash alternative to the prizes will be offered.
11. The prize is not transferable.

12. This draw is exclusive for Oman NBO Staff.
13. Not applicable for staff who resigned or cancelled their credit cards during the campaign period.
14. Not applicable on cancelled, reversed transactions.
15. By entering this campaign, an entrant is indicating his/her agreement to be bound by these terms and conditions.

المدة: من 15 مايو الى 20 أغسطس 2022

من يحق له الاشتراك:

- يحق الدخول للسحب فقط لموظفي البنك الوطني العماني حاملي بطاقات فيزا الائتمانية من البنك والذين استخدموا بطاقتهم الائتمانية خلال فترة الحملة الترويجية.
- سيتم احتساب فرصة اضافية للموظفين الذين تقدموا بطلب بطاقة فيزا ائتمانية جديدة خلال فترة الحملة بشرط أن يتم تفعيل واستخدام البطاقة.
- سيتم احتساب فرصة واحدة لدخول السحب لكل استخدام بقيمة 20 ريال عماني.
- يحق لموظفي البنك الوطني العماني في السلطنة من حاملي البطاقات الرئيسية والبطاقات الاضافية الاشتراك في هذه الحملة فقط.
- لا يحق لاصحاب أي بطاقات ائتمانية أخرى أو بطاقات للخصم المباشر أو بطاقة بديل مسبقة الدفع أو البطاقات الائتمانية للشركات أو مزن للصيرفة الاسلامية وفروع الامارات الاشتراك.

الشروط والأحكام:

1. يجب على العميل القيام بمعاملة واحدة على الأقل بقيمة 20 ريال عماني على بطاقة فيزا الائتمانية للتأهل لدخول السحب.
2. سيتم احتساب فرصة واحدة لكل استخدام بقيمة 20 ريال عماني.
3. سيتم احتساب فرصة اضافية للعملاء الذين تقدموا بطلب بطاقة فيزا ائتمانية جديدة خلال فترة الحملة بشرط أن يتم تفعيل واستخدام البطاقة.
4. لن يتم احتساب المعاملات التي تمت في الجهات الحكومية أو المعاملات الخيرية أو عمليات السحب النقدي للدخول في السحب.
5. سيتم اختيار فائز واحد عن طريق نظام سحب الجوائز.
6. تبدأ الحملة يوم الأحد الموافق 15 مايو 2022 الساعة 00:01 وتنتهي يوم السبت الموافق 20 أغسطس 2022 الساعة 23:59.
7. الجائزة هي عبارة عن باقة سفر لشخصين لحضور مباراة واحدة لمرحلة المجموعات لكأس العالم في الدوحة

تشمل الباقة لشخصين ما يلي:

- تذكريتي سفر ذهاب وعودة على الدرجة السياحية من سلطنة عمان الى قطر .
- اقامة لمدة ليلتين/3 أيام في فندق 5 نجوم.
- تذكريتي حضور لمباراة واحدة في بطولة كأس العالم FIFA قطر 2022™ مع تقديم خدمات الضيافة خلال فترة ما قبل المباراة.
- النقل من وإلى المكان الذي ستقام فيه المباراة.
- الوجبات في الفندق (لا تشمل خدمة الغرف)
- توفير وسائل الراحة/ الهدايا لضيوف الفندق بقيمة 400 دولار أمريكي لكل باقة.
- خدمة Visa ايفري وير لاونج (Visa Everywhere Lounge) من Visa.
- خدمة المساعدة الشخصية (الكونسيرج) في الفندق من Visa.
- خدمة موظفي الدعم للفعاليات والخدمات الطبية والأمنية من Visa.

لا تشمل الباقات ما يلي:

- أي وجبات أو فعاليات/أنشطة خارج البرنامج المقرر.

- النفقات العرضية الأخرى في الفندق (هاتف – ثلاجة ميني بار – غسيل الملابس ... إلخ).
- أي ضرائب منطبقة.

8. سيجري السحب بتاريخ 25 اغسطس 2022 وسيتم ابلاغ الفائز عن طريق الاتصال الهاتفي ، رسالة نصية ، الايميل ، أو عبر رسالة خطية.
9. في حال تعذر الوصول الى الفائز أو قام الفائز برفض الجائزة ، سيتم اختيار فائز آخر عن طريق نظام السحب المعتمد.
10. لا يمكن استبدال الجائزة بمبلغ نقدي.
11. لا يمكن تحويل الجائزة لطرف ثالث.
12. هذه الحملة حصرية لموظفي البنك الوطني العماني في سلطنة عمان.
13. لن يتم اعتماد الدخول للسحب لكل المعاملات على بطاقات الموظفين الذين قاموا بالغاء بطاقاتهم أو تقدموا باستقالتهم خلال فترة الحملة.
14. لن يتم اعتماد الدخول أو القبول في السحب للمعاملات التي تم الغاؤها أو تم استرجاع مبالغها.
15. يعد الاشتراك في الحملة اقراراً من الموظف بقبول الشروط والأحكام